
RG.0012.1.10.2019 

Protokół Nr  11/19 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

 z dnia 26 listopada 2019r.  

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji (nieobecny S. Stepaniuk - Lista 
obecności w załączeniu),  Wójt Gminy – J. Gołubowski, Zastępca Wójta – Ł. Zasim, Sekretarz 
Gminy – p. J. Chomczuk, Skarbnik Gminy – p. A. Olesińska. Zastępca Przewodniczącego – p. K. 
Miszczuk otworzyła posiedzenie, powitała obecnych i przedstawiła następujący porządek 
obrad (5 głosów „za”):  

1. Informacja o stanie oświaty w roku szkolnym 2018/2019 w Gminie Narewka  

2. Rozpatrzenie projektów uchwał na XII sesję Rady Gminy. 

3. Wolne wnioski. 

 
 
Do punktu 1-go. Informacja o stanie oświaty w roku szkolnym 2018/2019 w Gminie 

Narewka. 

J. Chomczuk – Sekretarz Gminy przedstawił Informację o stanie oświaty w roku 

szkolnym 2018/2019 w Gminie Narewka. W toku dyskusji Komisja podejmowała temat 

nauczania języka niemieckiego w szkole podstawowej w Narewce. (Sprawozdanie – w 

załączeniu). 

 
Do punktu 2-go. Rozpatrzenie projektów uchwał na XII sesję Rady Gminy. 

Członkowie Komisji zapoznali się, omówili i pozytywnie zaopiniowali (nie wnosząc 
uwag) n/w projekty uchwał wniesione pod obrady sesji w dniu 29 listopada 2019r. (5 głosów 
„za”) dotyczące: 

- zmian w budżecie gminy na 2019 rok; 
- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2030; 

Skarbnik Gminy p. A. Olesińska przedstawiła zmiany wprowadzane do budżetu gminy 
oraz zmiany WPF na lata 2019-2030 zgodnie z uzasadnieniem zawartym do projektu 
uchwały, dotyczące planu dochodów i wydatków a także wyjaśniła, ze wprowadzane zmiany 
wymagają dokonania równoczesnej zmiany wieloletniej prognozy finansowej. Komisja w 
głosowaniu jawnym przy 5 głosach „za” pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty 
uchwał. 



 
- obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do 

ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 2020; 
- określenia stawek podatku od nieruchomości na 2020 rok; 
- określenia stawek podatku od środków transportowych na 2020 rok; 

Skarbnik Gminy p. A. Olesińska przedstawiła projekty uchwał w sprawie ustalenia 

wysokości podatków na rok 2020. Wyjaśniła, że w tabelarycznym zestawieniu wskazuje się 

kwoty podatku obowiązujące w 2019 roku, obowiązujące w kraju na 2020 rok, a także 

zaproponowane wg. wskaźnika inflacji wynoszącego 2,6% oraz zaproponowane przez Wójta 

gminy.  Następnie wyjaśniła, że w odniesieniu do projektu uchwały w sprawie podatku od 

nieruchomości zaproponowana została druga wersja projektu uchwały regulujące pkt. 10) § 

1 uchwały. Radni jednogłośnie przy 5 głosach „za” przyjęli celem podjęcia na sesji 

zaproponowane projekty uchwał z naniesioną zmianą w podatku od nieruchomości.  

- rozpatrzenia skargi na działanie kierownika gminnej jednostki organizacyjnej; 

 Sekretarz Gminy – J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały wyjaśniając, że dotyczy 

on postępowania Dyrektora GOK w Narewce związanego z wyjazdem zespołu „Narewczanki” 

do m. Dagdy w dniu 6 lipca 2019r. w ramach którego podjęta została decyzja o odmowie 

udziału w nim p. P.K. (skarżącego). Podkreślił, że zgodnie z procedurami przedmiot skargi 

rozpatrywany był przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji i w oparciu o wypracowaną opinię 

Komisji przygotowany został projekt uchwały zawierający uzasadnienie do rozpatrywanej 

skargi. W tym miejscu głos zabrał p. S. Sadowski, który przedstawił szczegółowo tryb pracy 

Komisji Skarg… przy rozpatrywaniu skargi. W toku dyskusji Komisja podejmowała temat 

różnych list związanych z wyjazdem, p. A. Zdanowski podkreślił, że jego zdaniem należy 

doprecyzować uzasadnienie do projektu uchwały poprzez wyraźne rozróżnienie organizatora 

wyjazdu i osoby przygotowującej listę dotyczącą wyjazdu. Po przeprowadzonej dyskusji 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały w zaproponowanym brzmieniu  

i Komisja przy 3 głosach „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” przyjęła zaproponowany 

projekt uchwały w brzmieniu zaproponowanym przez Wójta.  

-  uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Narewka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020; 
- upoważnienia Dyrektora Szkoły Podstawowej w Narewce do załatwiania indywidualnych 
spraw z zakresu administracji publicznej;  
-aktualizacji Strategii Rozwiazywania Problemów Społecznych Gminy Narewka na lata 2016-
2022; 



Sekretarz Gminy – J. Chomczuk przedstawił projekty uchwał będące przedmiotem 
obrad XII sesji. Wyjaśnił, że na wniosek Wójta proponuje się zmianę kwoty dotacji dla 
organizacji pożytku publicznego z kwoty 8 000,00 zł do kwoty 20 000,00 zł. Komisja w toku 
dyskusji stwierdziła, że pozytywnie opiniuje przedstawione projekty uchwał wraz z kwotą 
20 000,00 celem podjęcia na sesji. (5 głosy „za”). 

- wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w drodze bezprzetargowej 
na okres dłuższy niż trzy lata. 

Zastępca Wójta – Ł. Zasim, przedstawił projekt uchwały i wyjaśnił, że wydzierżawienie 
nieruchomości na okres dłuższy niż 3 lata dotyczy kontynuacji działalności rolniczej osób 
wnioskujących o ich przedłużenie. Wyjaśnił, że dotychczasowi dzierżawcy spełniają wymogi 
określone ustawie o gospodarce nieruchomościami i w związku z tym proponuje się 
przedłużenie tych umów na okres dłuższy niż 3 lata. Komisja podejmując dyskusję 
stwierdziła, że pozytywnie opiniuje przedstawiony projekt uchwały i proponuje zawarcie 
umów na dalszy okres wynoszący 5 lat. Komisja w głosowaniu jawnym przy 5 głosach „za” 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 (Projekty uchwał – w załączeniu) 

Do punktu 4- go. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach komisja podejmowała tematy  funkcjonowania rehabilitacji w 
Ośrodku Zdrowia w Narewce, doposażania placów zabaw przy świetlicach wiejskich. 
Następnie Wójt poinformował o działaniach samorządów związanych z zamiarem likwidacji 
oddziału ZUS w Hajnówce.  

Następnie Komisja zgłosiła do realizacji wnioski w sprawie wyregulowanie czasu 
palenia się oświetlenia ulicznego w gminie.    

W dalszej części posiedzenia Komisja podejmowała temat zmiany granic Narewki, a 
także rozpatrywano możliwość sprzedaży Chryzanowa i Wiąckowa. 

Dalszych wniosków i innych spraw różnych nie podejmowano w związku z tym 
posiedzenie komisji zakończono. 

 
Protokolant: 
Barbara Niewiadomska-Golonko 

   Zastępca Przewodniczącego Komisji 
                

        Klaudia Miszczuk 

 


